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Nr OR-BR.0002.40.2018 

PROTOKOL Nr XL/2018 
z czterdziestej 8esji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 22 luty 2018 r. w godzinach 15,00 - 16,30 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2781XL/2018 w sprawle zmlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

2. Uchwala Nr 279IXLl2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 2801XL/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Budowa chodnika w ciqgu drogi powiatowej 
nr 23128 w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi". 

4. Uchwala Nr 281IXL/2018 w sprawie zmiany Uchwaly nr 277IXXXIXl2018 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie okrdlenia zasad udzielenia 
dofinansowania z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluz<tce ochronie 
powietrza, polegaj <tce na wymianie :ir6del ciepla na ir6dlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

5. Uchwala Nr 2821XL/2018 w sprawie funduszu soleckiego na 2019 rok . 

6. Uchwala Nr 2831XL/2018 w sprawle porozumienia dotycz<tcego finansowania 
wydatk6w zwi!\Zanych z nauczaniem religii. 

7. Uchwala Nr 2841XL/2018 w sprawie ustalenia czasu na realizacj~ bezplatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz okreslenia wysokosci oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddzialach przedszkolnych w publicznych 
szkolach podstawowych. 

Uchwaly stanowi<t zal<tczniki nr I - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: IS (pelny sklad Rady Gminy i Miasta). 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<tca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Kozieglowy 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof Ba,[( 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Gl6wna Ksi~gowa ZEAOS Pani Ewa Matyja 
Radca prawny Urz~du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 
Kierownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz'l.cy Samorz'l.du Mieszkaitc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w spraWle udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Budowa chodnika w ci&.gu drogi 
powiatowej nr 2312S w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi". 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Sw. 
Marii Magdaleny w Kozieglowach ul. Koscielna 4 z przeznaczeniem na prace 
budowlane Kosciola p.w. Swi~tej Barbary w Kozieglowach wraz z dawnym 
przytulkiem w Kozieglowach wpisanego do rejestru zabytk6w. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2018 rok. 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie porozumienia dotycz'l.cego finansowania wydatk6w 

zwi<\.Zanych z nauczaniem religii. 
10. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia czasu na realizacj~ bezplatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz okreslenia wysokosci oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach oddzialach przedszkolnych 
w publicznych szkolach podstawowych. 

11. Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy Gminy Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz'l.dowymi wymienionymi w art. 3 ustawy 0 dzialalnosci 
pozytku pubJicznego i 0 wolontariacie za 2017 rok. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz'l.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. ZakoiIczenie obrad 40 Sesji. 

Porz'l.dek obrad stanowi zal'l.cznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

PrzewodnicZl\.ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesjc; przedszkolak6w z Przedszkola w Kozieglowach, Pani~ 
Dyrektor Przedszkola , opiekun6w dzieci i rodzic6w. Powitala radnych, zaproszonych gosci 
oraz wszystkich zebranych 

Stwierdzila, :i:e sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi~ zal~czniki nr 9,10 do protokolu. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, :i:e na dzisiejszym 
posiedzeniu Rady dzieci z Przedszkola w Kozieglowach wyst!\pi~ z apelem ekologicznym 
i zaprosila dzieci do zaprezentowania przygotowanej inscenizacji. 

Dzieci zaprezentowaly scenkc; odnosz~c~ siC; do ochrony srodowiska i walki ze smogiem. 
Nawolywaly w niej m.in. "Kochasz dzieci, nie pal smieci". Dzieci wrc;czyly Burmistrzowi 
Panu Jackowi Sl~czce oraz Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani J oannie 

Kolodziejczyk apel z postulatarni: " chcemy oddychae zdrowym powietrzem, chcemy 
odpoczywac wsr6d zieleni, chcemy jese tylko zdrowe produkty, chcemy bye zdrowymi 
i radosnymi." W imieniu sarnorz~du Koziegl6w Pan Burmistrz wraz z Pani~ Przewodnicz~c~ 
podzi~kowali dzieciom oraz nauczycielom z Przedszkola w Kozieglowach za to, 
ze dzialalnose ekologiczna jest juz wsr6d najmlodszych propagowana. W podzi~kowaniu 

wr~czyli dzieciom upominki. 

Przewodnicz~ca Rady Joanna Kolodziejczyk zaproponowala zmiany w porzltdku obrad sesji : 

1) wykreSlenie z porzltdku obrad punktu 7 dotyczltcego podj~cia uchwaly 
w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Sw. Marii Magdaleny 
w Kozieglowach z przeznaczeniem na prace budowlane Kosciola p.w. Swi~tej Barbary 
w Kozieglowach. W zwi1jZku z tym, ze do dnia dzisiejszego Parafia w Kozieglowach nie rna 
jeszcze kompletu dokument6w koniecznych do remontu i uzyskania dotacji, uchwala nie 
moze bye podjc;ta. Podj,<cie uchwaly nast!\pi na kolejnej sesj i Rady, po uzyskaniu przez 
Parafi~ wszystkich niezb~dnych dokument6w; 

2) rozszerzenie porz~dku obrad 0 podj~cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 
nr 277/XXXIXl2018 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie 

okreSlenia zasad udzielenia dofinansowania z budzetu Gminy na zadania sluzltce ochronie 
powietrza, polegaj~ce na wymianie zr6del ciepla na zr6dlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych po!ozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy i rozpatrzenie jako punkt 7 

porzltdku obrad. Projekt uchwaly omawiany byl na wsp61nym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porZl\.dku obrad. 
Porzltdek obrad wraz z zaproponowanlt zmian~ zosta! przyj\!ty 15 g!osami "za" 

Gednoglosnie ). 
Projekt uchwaly wycofany z porz~dku obrad sesji stanowi zal~cznik nr 19 do protokolu. 
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Uchwalony porzadek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Budowa chodnika w ciljgu drogi 
powiatowej nr 2312S w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi". 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly nr 277IXXXIXl2018 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie okrdlenia zasad udzielenia 
dofinansowania z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluz~ce ochronie 
powietrza, polegaj~ce na wymianie irodel ciepla na irodlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2019 rok. 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie porozumienia dotycz~cego finansowania wydatk6w 

zwil\ZaDych z nauczaniem religii. 
10. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia czasu na realizacj~ bezplatnego nauczama, 

wychowania i opieki oraz okreslenia wysokosci oplat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach oddzialach przedszkolnych 
w publicznych szkolach podstawowych. 

11. Sprawozdanie z real izacj i programu wspolpracy Gminy i Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozar~dowymi wymienionymi w art. 3 ustawy 0 dzialalnosci 
poZytku publicznego i 0 wolontariacie za 2017rok. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zakonczenie obrad 40 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protoko! 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz~dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si~ z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej 
dziewi~tej sesji, ktora odbyla si~ w dniu 25.01.2018 r. 
Protoko! z poprzedniej Sesji przyj~ty zosta! przyj.,:ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powola!a Komisj~ Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pani Monika Skrobarczyk 

2. Pani Gra:iyna Sitek 
3. Pani Jadwiga Balinska 
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Ad. pk. 4 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2018 (zal~cznik nr 11 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 278/XL12018 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy 
Kozieglowy na 2018 rok zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 5 

Miasta 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zal~cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 279IXLl2018 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 6 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj« zadania pn. "Budowa chodnika w ci~u 
drogi powiatowej nr 2312S w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi" 
(zal~cznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Przewodnicz~ca Rady nadmienila, ze chodnik mial bye wykonany w roku ubieglym, ale nie 
zostal wykonany. 

Uchwala Nr 280IXLl2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj« zadania pn. "Budowa chodnika w ci~u drogi powiatowej nr 
2312S w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi" zostala przyj«ta 15 glosami 
"za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 7 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 
nr 277/XXXIX/2018 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie 
okrdlenia zasad udzielenia dofinansowania z bud:i:etu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania 
sluz~ce ochronie powietrza, polegaj~ce na wymianie Zrodel ciepla na Zrodlo gazowe 
w budynkach mieszkalnych polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zal~cznik 
nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 281/XL/2018 w sprawie zmiany Uchwaly nr 277IXXXIXl2018 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie okrdlenia zasad udzielenia 
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dofinansowania z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluz'tce ochronie 

powietrza, polegaj'tce na wymianie ±rodel ciepla na ±rodlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 15 glosami 
"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze kolejnym 

punktem porz'tdku obrad jest podj«cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2019 rok. 

Oglosila 10 minutow't przerw« w obradach, by sohysi wypracowali stanowisko w kwestii 
wyodr«bnienia srodkow funduszu soleckiego w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2019 rok. 

Po przerwie Pani Przewodnicz'tca poprosila 0 przedstawienie stanowiska soltysow. 
Soltys Pani Anna Szmal poinformowala, ze soltysi rezygnuj't z funduszu soleckiego 
na 2019 rok. 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie funduszu soleckiego 
na 2019 rok - nie wyrazenie zgody na wyodr«bnienie funduszu ( zal'tcznik nr 15 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 2821XL/2018 w sprawie funduszu soleckiego na 2019 rok zostala przyj«ta 15 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie porozumienia 
dotycz'tcego finansowania wydatkow zwi!\Zanych z nauczaniem religii ( zal'tcznik nr 16 do 

protokoiu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 2831XL/2018 w sprawie porozumienia dotycz'tcego finansowania wydatkow 
zwi!\Zanych z nauczaniem religii zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pani Gra:i:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia czasu 
na realizacj« bezplatnego nauczania, wychowania i opieki oraz okreslenia wysokosci oplat 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddzialach 

przedszkolnych w publicznych szkolach podstawowych ( zal'tcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 2841XL/2018 w sprawie ustalenia czasu na realizacj« bezplatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz okreSlenia wysokosci oplat za korzystanie 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddzialach przedszkolnych 

szkolach podstawowych zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

z wychowania 
w publicznych 
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Ad. pkt 11 

Przewodnicz<\cca Rady Pani Joruma Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
z realizacji progrrunu wspolpracy z organizacjami pozarZ<\cdowymi za 2017 rok omawiane 

bylo na wspolnym posiedzeniu komisji (zal<\ccznik nr 18 do protokolu). Zapytala czy radni 
maj<\c uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie z realizacji progrrunu wspolpracy z organizacjruni pozarz<\cdowymi za 2017 rok 

zostalo przyj«te jednoglosnie. 

Ad. pkt 12 

Burrnistrz GiM Prul Jacek Sl«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

mi«dzysesyjnym: 
- w Hucisku odbylo si« spotkanie dla naszego subregionu na temat RIT , w ktorym 
uczestniczyli: Pan Sekretarz Krzysztof B<tk i Pani Kierownik Referatu Pani Edyta 
Wrzosowska; 
- trwaj<\c prace budowlane Przedszkola w Starej Hucie i termin oddania budynku do uzytku -
wrzesien br. nie jest zagrozony. Jest obawa, ze termin wyposazenia klaso-pracowni moze si« 

przedluzyc; 
- kazdy mozliwy projekt z RPO Gmina Kozieglowy wykorzystala z pozytywnym skutkiem. 
Przygotowywany jest kolejny projekt wspolnie z Gmin<\c Siewierz . Urz<\cd Marszalkowski 
przedluZyI termin skladania wnioskow z 26 marca br. do konca maja br. ( solary , 

fotowoltaika, wymiana piecow grzewczych , pompy ciepla); 
- przygotowywany jest projekt wymiany piecow w«glowych na eko-groszek , dofinansowanie 
z Funduszu Ochrony Srodowiska . Ponadto dl!:i:<\cc do ogrruliczenia emisji Zrulieczyszczen 
powietrza Rada Gminy przyj«la Regulamin udzielania osobom fizycznym dofinansowania 
srodkow z budzetu Gminy do wymiruly irodel ciepla na irodlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych, a w dniu dzisiejszym dokonano zmiany w Regulruninie zgodnie z sugesti<\c 
organu nadzoru. Chcemy przeznaczyc srodki na wymian« piecow gazowych - nie wi«cej niz 

3.000 zl.; 
- rozstrzygni«to przetarg na odbior odpadow. 0 ile zostanie wybrana firma z najnizsz<\c ofert<\c 
( ta ktora obecnie wykonuje uslugi) cena uslug nie ulegnie zmirulie. Na chwil« obecn<\c 
w gminie Kozieglowy mamy najnizsz<\c cen« za smieci, w porownaniu z innymi gminami; 
- w Starostwie Powiatowym odbyla si« roczna odprawa Policji, w ktorej uczestniczyl. Powiat 
myszkowski jest jednym ze spokojniejszych jednostek w garnizonie sl<\cskim. Na spotkaniu 
byla podkreslrula sprawa poprawy ukladu komunikacyjnego. Ziozyl deklaracj«, ze jezeli 
Dyrekcja Drog i Autostrad wyrazi zgod« na swiatla sygnalizacyjne na skrzyzowaniu z drog<\c 
powiatow<\c w stron« Wojslawic, Gmina Kozieglowy maj<\cc na wzgl«dzie popraw« 
bezpieczenstwa rozwazy dofinansowrulie lub sfinansowanie budowy tymczasowych swiatel 

sygnalizacyjnych; 
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- odbyl si« Powiatowy Zarzl\cd OSP, na kt6rym dyskutowano nad wsparciem jednostek. 
Gmina Kozieglowy b~dzie skladala projekt w ramach funduszu wsparcia jednostek na zakup 

sprz~tu i wyposazenia jednostek OSP. Mamy zapewnienie cz~sciowego sfinansowania 
zakupu samochodu lekkiego. W zwi1jZku z Og61nopolskim programem ogloszonym przez 
Ministerstwo Sprawiedliwosci, do Ochotniczych StraZY Pozarnych w calym kraju w ramach 

Funduszu Sprawiedliwosci trafi nowoczesny sprz«t ratowniczy. Wyrazil nadziejle , ze 
jednostki OSP z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy zlozl\c do Urz~du GiM stosowne wnioski, 

kt6re z kolei zostanl\c przekazane do Ministerstwa Sprawiedliwosci; 
- zakoilczono procedurle przetargowl\c i wybrano wykonawc~ na budow« kanalizacji 

sanitarnej w miejscowosci Lgota Nadwarcie - wartose zadania to prawie 3,5 min zl., a kwota 
pomocy wynosi ponad 1.780.000 zl . Pierwszy etap prac bledzie realizowany , natomiast etap 
drugi poll\cczylismy z uwarunkowaniami ul. iareckiej , ale nie rna jeszcze uzgodnieil dla 
kolektora zbiorczego. B~dzie zlozony wniosek na wykonanie drogi ul. Nadrzeczna w ramach 
srodk6w popowodziowych 2010-2016; 

- wyrazil nadziej« , ze pozytywny wymiar znajdzie r6wniez w najblizszych miesil\ccach II etap 
rewitalizacji otoczenia Palacu Biskup6w w Kozieglowach - przestrzeil szkolno

przedszkolna; 
- w najblizszym czasie czeka nas pUbliczna dyskusja i uzgodnienia na temat dowozu uczni6w 
do szk61 transportem zleconym przez Gmin«. Sl\c sygnaly , by byly dodatkowe miejsca 
przystankowe. Z jednej strony chcemy, by dzieci jak najp6miej wsiadaly do autobusu 

szkolnego, a z drugiej strony przez ilose przystank6w czas dojazdu do szkoly jest wydluzany. 
Przystanki powinny bye zlokalizowane w miejscach zwyczajowo przyjletych i uzasadnionych; 

- spotkal si« ze Stowarzyszeniem EKOGMINA dzialajl\ccym na rzecz budowy obwodnicy 
Koziegl6w. Zarzl\cd Dr6g Wojew6dzkich na zlecenie Marszalka Wojew6dztwa SIl\,Skiego 

opracowal 4 warianty , ale zaden z nich nie uzyskal akceptacji mieszkailc6w i nie mamy 
wyznaczonego korytarza dla obwodnicy . Zarzl\cd Dr6g Wojew6dzki widzl\cc brak spolecznej 
akceptacji zakoilczyl prace. W okolicy Koziegl6wek - Ordonu niezalemie jaki bylby 
przebieg i tak b«dzie oddzialywanie. Majl\cc dane wyjsciowe do projektowanej autostrady 

moma stwierdzie, ze b«dzie spadalo nat«zenie ruchu , wi«c chcialby doprowadzie, by remont 
drogi 789 doszedl do skutku. Projekt wykonany byl na caly odcinek drogi wojew6dzkiej 789, 

przewidywal 14,7 km drogi, wi~c zaburzono wykonanie calej drogi, kt6ra miala bye 

wyremontowana na odcinku od Gniazdowa do Lgoty Nadwarcie. Ma nadziejle , ze pomimo 
protest6w Wojewoda Sll\cski wyda stosownl\c decyzj« i dojdzie do remontu drogi 
wojew6dzkiej 789, kt6ra wymaga pilnego remontu; 
- czynione Sl\c starania 0 wykup gruntu w Wojslawicach ( piwnica na skrzyzowaniu) , w celu 

poprawy bezpieczeilstwa na skrzyzowaniu z drogl\c powiatowl\c ; 
- trwa remont budynku Warsztat6w Terapii Zaj~ciowej w Wojslawicach, tymczasowo 
uczestnicy Warsztat6w majl\c siedzib~ w Rosochaczu . Wykonawca zapewnia, ze odda do 
uzytku budynek w Wojslawicach w ustalonym terminie. B«dzie prosil 0 udzielenie wsparcia 
w wyposazeniu budynku, by podopieczni przebywali w dobrych warunkach; 
- odbywajl\c si« zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP, na kt6rych odbywajl\c sile 
dyskusje dotyczl\cce funkcjonowania jednostek. Samorzl\cd Gminy stara si« , by w pierwszej 
kolejnosci utrzymae gotowose bojowl\c na odpowiednim poziomie , a w nast«pnej kolejnosci 
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przeznaczae srodki na remonty i modemizacj« straznic. Podzi«kowal stazakom-ochotnikom 
za dobr~ wspolprac«; 
- odbylo si« spotkanie z przedstawicielami Gminnej Spoldzielni "Samopomoc Chlopska" na 
temat przej«cia przez Gmin« cz«sci nieruchomosci polozonej przy Przedszkolu 
w Kozieglowach, by powstala przestrzen zlobkowo-przedszkolno-szkolna; 
- obecnie trwa kontrola z Urz«du Marszalkowskiego odnosnie przeprowadzonej inwestycji -
instalacji solarnych; 
Pan Burmistrz podzi«kowal Sohysom za podj«te ustalenia dotycz~ce rezygnacji z funduszu 
soleckiego na kolejny rok. Podkrdlil, ze samorz~d Gminy i Miasta dlj:i:y do tego , by w kazdej 
miejscowosci wykonywane byly niezb«dne zadania inwestycyjne i by powstawaly 
przestrzenie publiczne : 
- zlozono wnioski 0 dofinansowanie z rz~dowego programu budowy Otwartych Stref 
Aktywnosci (OSA) dla miejscowosci , w ktorych nie rna tego typu przestrzeni tj. Gniazd6w, 
Winowno, Wojslawice, Lgota Mokrzesz i Nowa Kuwica. Maksymalnie w jednym roku 
moma wnioskowae 0 urz~dzenie 5 stref; 
- w zwi¢u z tym, ze w Gminie mialy miejsca podtopienia w okolicach rzek, czynione s~ 
starania 0 pozyskanie srodkow z budzetu panstwa na remont drog zniszczonych przez 
powodz; 
- w zwi!jZku z rozpisaniem malych grantow, zlozony zostanie wniosek na grant do 60.000 zl. 
Sugerowal, by srodki przeznaczye na zakup sprz«tu dla mlodziezowej orkiestry d«tej; 
- b«d~ przygotowania do reaJizacji kolejnych projektow oswietleniowych; 
- w roku bie~cym wykonana b«dzie droga gmina w Mzykach ul. Koscielna i ul. Sloneczna, 
ktora b«dzie realizowana w ramach Narodowego Programu Odbudowy Dr6g Lokalnych . 
B«dzie to gruntowa przebudowa dwoch ulic, a wartose zadania to prawie 3mln 800 tys. zl. 
- Gmina wykonuje rowniez inwestycje drogowe w ramach pozyskanych srodkow z funduszu 
ochrony grunt6w rolnych . W roku ubieglym wykonano drog« Pinczyce - Zabijak. W roku 
biez~cym planowana jest do wykonania droga w Gniazdowie - okolo 600 m. 
Samorz~dy gmin maj~ problemy z inwestycjami, poniewaz firmy staly si« 0 wiele drozsze . 
W przetargach oferty s~ duzo drozsze niz w kosztorysach ofertowych zamawiaj~cego. 
- wyrazil nadziej«, ze scieZka pieszo-rowerowa z Post«pu do Myszkowa b«dzie wl~czona 
w obwodnic«, przez co ulegnie poprawie bezpieczenstwo osob z niej korzystaj~cych ; 

Na prosb« Dyrektora Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Agnieszki Klys, Pan Burmistrz 
poinformowal, ze w ramach Tygodnia Pomocy Osobom Pokrzywdzonym Przest«pstwem, 
w pi~tek 23 lutego w Gminno-Miejskim Osrodku Pomocy Spolecznej w Kozieglowach przy 
ul. 3 Maja 25 udzielane b«d~ bezplatne porady prawne przez prawnika ze Stowarzyszenia 
Verbum Nobile. 

Ad. pkt 13 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 25 stycznia 2018 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez~cej sesji, 
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zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady wplyn\ely pisma: 

- sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych stopniach 
awansu zawodowego za 2017 rok; 
- kolejne pismo rnieszkanca Osieka dotycz~ce naprawy s~czkow melioracyjnych. Pani 
Przewodnicz~ca Rady podkreSlila, ze kai:de pismo w tej sprawie bylo rozpatrzone bez zb\ednej 
zwloki, z zachowaniem terminow. Rowniez i na pismo biez~ce odpowiedz jest przygotowana 
w terminie. Sprawa dotyczy 2004 roku , a roszczema wobec organow Gminy 
s~ nieuzasadnione i przedawnione ; 
- pismo Fundacji Rozwoju Rynku Kapitalowego z Poznania informuj~ce, ze miejsko-wiejska 
Gmina Kozieglowy uzyskala bardzo wysok~ ocen\e pre-ratingow~. Na 2792 jednostki 
samorz~du terytorialnego w Polsce zaledwie 319 posiada ocen\e rown~ lub wyzsz~ od 
uzyskanej przez Gmin\e Kozieglowy. Jest to dowodem, ze w sposob odpowiedzialny 
i racjonalny zarz~dzamy srodkami pUblicznymi, w pelni wypelniaj~c mandat zaufania 
uzyskany od wyborcow w wyborach samorz~dowych. 
Pan Marian Szmukier proponowal, by zabezpieczye wi\eksze srodki na dzialania ekologiczne. 
Przewodnic~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze zadania Gminy w zakresie 
ekologii s~ realizowane . Od 2016 r. przeznaczane s~ srodki na odnawialne zrodla energii, 
w 2017 r. zrealizowano duZy projekt zwi'lZany z instalacjami solamymi. Na 2018 rok rowniez 
zabezpieczone s~ srodki na solary, fotowoltaik\e oraz wymian(( piecow grzewczych. Jak 
wynika z informacji podawanych w mediach bye moze b((dzie wdrazany program dotycz~cy 
docieplenia budynkow mieszkalnych. 

Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 15 

Wolne wnioski: 
Radny Pan Damian Cesarz zapytal 

mamy informacj\e 0 terminie realizacji 
bezpieczenstwa na drodze. 

czy z Generalnej Dyrekcji Dr6g i Autostrad 
zadan na DK-l zwi~ych z popraw~ 

Burmistrz Pan Jacek Sl\eczka wyjasnil, ze inwestycja drogowa od w((zla autostradowego 
podzielona jest na 5 odcinkow . Odcinek od Brudzowic po Gmin\e Kozieglowy znajduje si\e 
w pierwszym etapie realizacji. 

Radna Pani Monika Skrobarczyk zaprosila zebranych na Przegl~d Piesni Pasyjnej 
i Pokutnej , ktory odb\edzie si(( w dniu 24.03.2018 godz. 16.00 w Sanktuarium Sw. 
Antoniego w Kozieglowkach. 
Pan Burmistrz zaprosil zebranych na uroczystose poswiecon~ Pami\eci lolnierzy Wykl\etych, 
ktora odb\edzie si\e w dniu 3 marca 2018 r. 0 godz. 16,00 w Osrodku Kultury 
w Kozieglowach. 
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Ad. pkt 16 

Wobec 
Kolodziejczyk 

wyczerpania porz~dku obrad Przewodnicz~ca 

zamkn((la obrady czterdziestej Sesji Rady Gminy 
Rady Pani Joanna 

i Miasta Kozieglowy, 
dzi((kuj~c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady czterdziestej Sesji zakoitczono. 

PRZEWu 
Gminy i M 

Joan~ e'CZYk 


